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P R O T O K Ó Ł  Nr LX/23 

 
z LX sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 
 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 
 

 

 

 
 

 

 
 

Tematyka sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Wnioski. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

6. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym. 

9. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024 – 2033. 

10. Uchwalenie budżetu gminy na 2024 rok. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach finansowych na 2023 rok. 

13. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

14. Zamknięcie obrad LX sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 
 

 

 

 

 



Rada Gminy Wręczyca Wielka na LX sesji zwyczajnej w dniu 28 grudnia              

2023 r. podjęła następujące uchwały: 
 

1) Uchwała Nr LX/477/23 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2024-2033; 
 

2) Uchwała Nr LX/478/23 w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca Wielka 

na rok 2024; 
 

3) Uchwała Nr LX/479/23 w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu 

Północnego Województwa Śląskiego wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko”;  
 

4) Uchwała Nr LX/480/23 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków                

i zasad korzystania z przystanków, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Wręczyca 

Wielka; 
 

5) Uchwała Nr LX/481/23 zmieniająca uchwałę Nr XLVII/375/22 Rady Gminy Wręczyca Wielka 

z dnia  28 grudnia 2022 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wręczyca Wielka; 
 

6) Uchwała Nr LX/482/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 845/19 o pow. 0,2928 ha obręb ewidencyjny 

Wręczyca Wielka, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy 

stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży 

Pożarnej we Wręczycy Wielkiej, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. 

gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej we Wręczycy Wielkiej;  
 

7) Uchwała Nr LX/483/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 463/4 o pow. 0,6228 ha obręb ewidencyjny 

Długi Kąt, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy 

stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Długim Kącie, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na 

rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Długim Kącie;  
 

8) Uchwała Nr LX/484/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 221/2 o pow. 0,4557 ha obręb ewidencyjny 

Grodzisko, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy 

stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Grodzisku, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na 

rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Grodzisku;  
 

9) Uchwała Nr LX/485/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 270/2 o pow. 0,4995 ha obręb ewidencyjny 

Kalej, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy 

stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Kalei, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kalei; 

 

10) Uchwała Nr LX/486/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 1249 o pow. 0,3643 ha obręb ewidencyjny 

Truskolasy, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy 

stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży 

Pożarnej  w Truskolasach, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na 

rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Truskolasach; 



11) Uchwała Nr LX/487/23 w sprawie analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym wraz 

z oceną aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Wręczyca Wielka; 
 

12) Uchwała Nr LX/488/23 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane  w obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 
 

13) Uchwała Nr LX/489/23 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 
 

14) Uchwała Nr LX/490/23 w sprawie rozpatrzenia skargi pracowników obsługi Przedszkola na 

Dyrektora Przedszkola im. Marii Kownackiej w Węglowicach; 

 

15) Uchwała Nr LX/491/23 w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Rady Gminy i stałych 

Komisji Rady Gminy na 2024 rok; 

 

16) Uchwała Nr LX/492/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok; 

 

17) Uchwała Nr LX/493/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2023-2033. 
 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 
Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy Wręczyca 

Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 28 grudnia 2023 roku stanowi 

jednocześnie załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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P R O T O K Ó Ł   Nr  LX/23 
 

z LX sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

odbytej w dniu 28 grudnia 2023 r. w  godz. 12.04 – 14.09 

  w sali narad Urzędu Gminy we Wręczycy Wielkiej 

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

 

W sesji udział wzięli: 

-  14  Radnych             -   wg listy obecności  

-  Wójt Gminy              -  Pan Tomasz Osiński 

-  Skarbnik Gminy        -  Pani Barbara Jezior 

-  Adwokat, obsługa prawna Urzędu Gminy    -   Pani Aleksandra Cieślak-Fornal 

 

Goście zaproszeni:     
- Poseł na Sejm X kadencji, Wiceminister edukacji    -  Pan Henryk Kiepura 

- Starosta Powiatu Kłobuckiego i Radna Powiatowa        -  Pani Zdzisława Kall       

- Wicestarosta Powiatu Kłobuckiego i Radna Powiatowa -  Pani Aneta Kiepura  

 

Dyrektorzy jednostek organizacyjnych: 

-   Pani Monika Mańczyk          -  Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej               

-   Pani Agnieszka Brodziak      -  Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury                   

-   Pan Mateusz Wąsiński          -  Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  
 

 

Sołtysi z terenu Gminy Wręczyca Wielka: 

-   Pani Maria Polak – Sołectwo Wręczyca 

 

 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy na początku sesji): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Wnioski. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

6. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym. 
 

9. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024 – 2033: 

1) odczytanie opinii VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach 

z dnia 4 grudnia 2023 r.  o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka 

na lata 2024 – 2033, 

2) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2024-2033. 

10. Uchwalenie budżetu gminy na 2024 rok: 

 1)  przedstawienie przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projektu uchwały budżetowej, 

2) odczytanie opinii VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach                     

z dnia 4 grudnia 2023 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie 

uchwały budżetowej na 2024 rok wraz z uzasadnieniem, 

 

https://pl.wikipedia.org/wiki/Sejm_Rzeczypospolitej_Polskiej
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3) odczytanie ostatecznej opinii Komisji Budżetowej Rady Gminy w sprawie projektu budżetu 

gminy, 

4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

5) głosowanie nad autopoprawkami zgłoszonymi przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka,  

6) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca Wielka na 

rok 2024. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach różnych: 

1) w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu Północnego 

Województwa Śląskiego wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko”;  

2) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania                     

z przystanków, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Wręczyca Wielka; 

3) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVII/375/22 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia                   

28 grudnia 2022 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wręczyca Wielka.  

4) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej                

nr ewidencyjnym działki 845/19 o pow. 0,2928 ha obręb ewidencyjny Wręczyca Wielka, 

jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym 

odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej we 

Wręczycy Wielkiej, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na 

rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej we Wręczycy Wielkiej;  
5) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej              

nr ewidencyjnym działki 463/4 o pow. 0,6228 ha obręb ewidencyjny Długi Kąt, jednostka 

ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną 

własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej w Długim 

Kącie, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Długim Kącie;  
6) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej              

nr ewidencyjnym działki 221/2 o pow. 0,4557 ha obręb ewidencyjny Grodzisko, jednostka 

ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną 

własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej w Grodzisku, po 

uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Grodzisku;  
7) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej                

nr ewidencyjnym działki 270/2 o pow. 0,4995 ha obręb ewidencyjny Kalej, jednostka 

ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną 

własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej w Kalei, po 

uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Kalei; 
8) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej               

nr ewidencyjnym działki 1249 o pow. 0,3643 ha obręb ewidencyjny Truskolasy, jednostka 

ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną 

własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej                                  

w Truskolasach, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Truskolasach; 
9)  w sprawie analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym wraz z oceną aktualności 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego gminy Wręczyca Wielka;  
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10) , w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  i roboty budowlane               

w obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

11) , w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  i roboty budowlane                   

w obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

12) ,w sprawie rozpatrzenia skargi pracowników obsługi Przedszkola na ówczesnego Dyrektora 

Przedszkola im. Marii Kownackiej w Węglowicach.  

13)  w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Rady Gminy i stałych Komisji Rady Gminy na 

2024 rok 

12. Podjęcie uchwał w sprawach finansowych na 2023 rok 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata                     

2023-2033. 

13. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

14. Zamknięcie obrad LX sesji zwyczajnej Rady Gminy. 
 

Ad. 1. 
 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia LX sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                             

o samorządzie gminnym.   

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż sesja jest prawomocna,                    

w związku z czym Rada Gminy może podejmować prawomocne uchwały i decyzje, ponieważ w sesji 

uczestniczy większość Radnych.  

 

Radny Pan Paweł Kocik dołączył na obrady sesji około godz. 12.15. 

 

Radny nieobecny nieusprawiedliwiony: 

- Pan Piotr Wydmuch.  
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powitał wszystkich Zgromadzonych, 

zaproszonych Gości oraz Mieszkańców Gminy.  

 

Ad.2. 
 

          Przedstawienie porządku obrad 
 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni                               

w ustawowym terminie otrzymali porządek obrad sesji. Następnie zapytał, czy do dzisiejszego  

porządku obrad będą jakieś pytania, czy ewentualnie Państwo Radni chcieliby poczynić jakieś 

zmiany.   
 
 

Propozycji zmian do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie 

przyjęcie porządku obrad w brzmieniu przedstawionym Radnym w materiałach na sesję. 
 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 
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Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

 

 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                               

0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad LX sesji zwyczajnej Rady Gminy                                      

w brzmieniu jak na wstępie, czyli w niezmienionej formie. 
 

 

 

Ad.3.  
 

           Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy  
 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy do tych protokołu, który Państwo Radni otrzymali drogą e-

mailową, jak również były wyłożone w formie papierowej do wglądu w Biurze Rady, będą jakieś 

zastrzeżenia, ewentualnie jakieś zmiany do wprowadzenia. 

 

Zastrzeżeń i propozycji zmian do protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy – nie zgłoszono. 
 

 Projekt protokołu został poddany pod głosowanie bez czytania celem jego przyjęcia. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 13 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 2 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                                     

0 „wstrzymujących się”) przyjęła protokołów z LIX sesji Rady Gminy z dnia 29 listopada                

2023 r.                    

 
 

 

Ad.4. 

            

Wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Ten punkt rozszerzymy, ponieważ na ostatniej sesji nie było  Pana Posła – my już go w  zasadzie 

powitali i pogratulowali. Pan poseł w tym punkcie wyraził chęć, zabrania głosu.  

Poseł na Sejm X kadencji, Wiceminister edukacji  Pan Henryk Kiepura: 

- Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie – dziękuję za kwiaty, bo 

zostały przekazane i za gratulacje. Natomiast dzisiaj jest trochę w okresie przejściowym – 

odniósłbym się i do tej końcówki mojej pracy na stanowisku starosty, bo ten budżet jeszcze miałem 

przyjemność tworzyć na 2024 rok – kilka informacji, o tym co się działo i jakie są ustalenia co do 

mojej osoby                 w Warszawie. 

Rada Powiatu kilka dni temu przyjęła budżet powiatu na 2024 rok, tak jak się umawialiśmy półtora, 

może dwa lata temu są tam zadania, które bezpośrednio dotyczą poprawy warunków drogowych na 

terenie gminy Wręczyca Wielka. Otwarcie o tym mówiłem przez lata, że mamy dziewięć gmin                        

i starym się tę politykę inwestycyjną prowadzić zrównoważoną i przyszedł czas, o czym mówimy od 

półtora roku, żeby wrócić z dużymi inwestycjami na terenie gminy Wręczyca Wielka i to się zadzieje  

https://pl.wikipedia.org/wiki/Sejm_Rzeczypospolitej_Polskiej
https://pl.wikipedia.org/wiki/Pos%C5%82owie_na_Sejm_Rzeczypospolitej_Polskiej_X_kadencji
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w przyszłym roku. Zarząd Powiatu ostatecznie Rada Powiatu zdecydowała o tym, że najpierw 

zleciliśmy opracowanie dokumentacji projektowej na remont drogi powiatowej w miejscowości 

Szarlejka i Kalej oraz na dobudowanie brakujących odcinków chodnika – w tych dwóch 

miejscowościach – był to temat podnoszony tutaj na Radzie Gminy, podnoszony przez radnych tego 

terenu, przez sołtysa z Szarlejki. Główne uzasadnienie było takie, że po wybudowaniu węzła Jasna 

Góra bardzo mocno zwiększył się ruch w tych miejscowościach i w związku z tym, że chcieliśmy 

poprawić bezpieczeństwo, takie decyzje zapadły. Została podpisana umowa na dobudowanie tych 

dwóch chodników. Po nowym roku zostanie ogłoszony przetarg, a potem podpisana umowa – na 

wymianę nakładki asfaltowej na tej drodze – to już z 15 lat jak ta droga była robiona, jedna                              

z pierwszych  ze środków gminnych jeszcze za czasów  starosty Gancarka – tam są przewidziane 

przejścia dla pieszych, oświetlenie tych przejść, odwodnienie właściwe tej drogi. Wydział inwestycji 

zajmie się tym, żeby  później odpowiednio zgrać wszystkie te zakresy prac, ponieważ będzie to 

zakres bardzo duży – łączna wartość to będzie około 14 000 000,00  złotych – to są dwa zadania, 

które dotyczy tych dwóch miejscowości.  

Trzecie, też oczekiwane zadanie to jest przebudowa ulicy Dębiecznej w miejscowości Truskolasy – 

został obliczony zakres tego działania, będzie ogłoszony przetarg – kosztorys tego zagania to ponad 

8 000 000,00 złotych,  oczywiści przetarg to zweryfikuje. Te trzy zadania zostaną wykonane w 2024 

roku i to będzie zapowiadany od dwóch lat, powrót z inwestycjami starostwa powiatowego na teren 

gminy Wręczyca Wielka – łączna wartość, to ponad 2 000 000,00 złotych.  

Już teraz nie będąc starostą, dziękuję radnym z tego terenu, którzy wspierali tę inwestycję. Natomiast 

z przykrością muszę poinformować o tym, że nigdy jako starosta nie mogłem liczyć na wsparcie 

radnych z PIS-u  i nie będąc już starostą będąc, w Warszawie również budżet na 2024 rok z tymi 

inwestycjami na terenie gminy nie poparli wszyscy radni z terenu gminy Wręczyca Wielka, co jest 

takim zjawiskiem niecodziennym, to się nie zdarzało od kilku lat. To jakby te najpilniejsze tematy, tu 

jakby Pani Starosta czy Pani Wicestarosta poinformują o zdaniach i współpracy z Panem Wójtem,                

z Radą, z Panem Przewodniczącym. 

Natomiast po tym, jak zostałem Posłem,  zadeklarowałem pracę w  dwóch komisjach. Dla nas bardzo 

ważne może najważniejsze to praca w Komisji Edukacji Nauki i Młodzieży i druga komisja, to była  

Komisja Obrony Narodowej. Rozpocząłem pracę w tych komisjach, te komisja się us tytułowały. 

Natomiast później, w wyniki kilku rozmów i ustaleń – powierzone mam  stanowisko  prze Premiera – 

Sekretarza Stanu w Ministerstwie Edukacji i Nauki – to ministerstwo  od 1 stycznia zmieni nazwę, 

ponieważ zapadła decyzja, że będzie tak jak było wcześniej – podzielone ministerstwo na 

Ministerstwo Edukacji Narodowej i odrębne Ministerstwo Nauki i Szkolnictwa Wyższego. Po objęci 

tego stanowiska w uzgodnieniu z Panią Mister Barbarą Nowacką będę nadzorował dwa duże 

departamenty, które najbardziej dotyczą szkolnictwa podstawowego i szkolnictwa średniego – to jest 

Departament  Strategii, Kwalifikacji i Kształcenia Zawodowego oraz Departament Współpracy               

z Samorządem Terytorialnym. Pierwszy departament, to m.in. zajmuje się określaniem kierunków, 

nowych zawodów, jakby przygotowaniem rynku oświatowego do potrzeb zmieniającego się rynku 

pracy, czyli zapotrzebowania przedsiębiorstw. Drugi, który dotyczy już bezpośrednio współpracy                  

z samorządem, to jest Departament współpracy  samorządem terytorialnym, m.in. subwencja 

oświatowa. W całości ten Departament dzieli, że tak powiem, subwencję dla gmin i dla powiatów, 

które prowadzą szkoły podstawowe i szkoły średni. Bardzo mocno wzrosła kwota budżetu 

oświatowego na przyszły rok, to jest kwota około 87 000 000 000,00 złotych i wzrost rok do roku 

2023 do 2024 to jest 36% takiego wzrostu, nigdy w historii nie było.  Jest to podyktowane tym, aby 

oddać nauczycielom i całej oświacie należne jej miejsce, ponieważ to, co zawsze podkreślaliśmy                    

z zarządem powiatu kłobuckiego, dla nas najważniejsza była edukacja młodego pokolenia, 

stworzenia warunków dla młodzieży i w tych wielu ostatnich latach te efekty były bardzo dobre. Nasi 

maturzyści czy uczniowie, którzy zdawali egzaminy zawodowe, zajmowali czołowe miejsce                       

w województwie śląskim, a dwa lata z rzędu w roku 2019 i 2020 nasi maturzyści rok po roku 

zdobywali pierwsze miejsce  wśród wszystkich szkół województwa śląskiego, co  niewątpliwie jest 

naszym wspólnym sukcesem, bo wielokrotnie podkreślałem, że jest to efekt pracy od pierwszej klasy 

szkoły podstawowej, czyli tu gdzie organem prowadzącym są gminy i później już  szkoła średnia –  
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cztery czy pięć lat i wyniki tych egzaminów maturalnych czy zawodowych – więc tym obszarem 

będę się zajmował.  Myślę, że nasza współpraca będzie układała się dobrze, ja powoli z tych spraw 

powiatowych będę się wyłączał, jeszcze różne uzgodnienia i relacje powiatu kłobuckiego, czy to                 

w Katowicach – przekażę  Pani Staroście, przekażę zarządowi. Jutro też wybieram się  do Pana 

Marszałka Jakuba Chełstowskiego, jesteśmy umówienie na 11.30. Tam mamy wiele pootwieranych 

tematów nie tylko dla starostwa, ale również dla gmin, którymi też się zajmujemy jako starostwo                   

i myślę, że  utrzymując tę pozycję powiatu kłobuckiego w Urzędzie Marszałkowskim, czy teraz                    

w Urzędzie Wojewódzkim  z nowym Panem Wojewodą. Nowe nasze możliwości w Warszawie  będą 

pozytywnie procentowały dla mieszkańców powiatu kłobuckiego i dla dobrej współpracy – mojej 

jako posła, samorządu, powiatu i samorządu gminy Wręczyca Wielka. Dziękuję.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Dziękujemy Panie Pośle. Jeszcze raz gratulujemy objętych stanowisk, a mianowicie posła, jak 

również wiceministra edukacji.  

 

 

Przewodniczący przywitał Panią Starostę oraz Panią Wicestarostę, które w czasie wypowiedzi Pana 

Posła dołączyły na obrady sesji.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Ten punkt jest rozszerzony o wnioski i zapytania radnych. Jeżeli ktoś z Państwa będzie miał 

pytania, to bardzo proszę.   

 

 

Nikt nie wyraził woli zabrania głosu. Punkt został zamknięty.  

 

Pan Poseł opuścił obrady LX sesji Rady Gminy Wręczyca Wielka.  

 

Ad. 5. 

 

           Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady 

Gminy w okresie od ostatniej sesji, informując jak niżej: 

 

 Pierwsze pismo wpłynęło w dniu 5 grudnia br. do Rady Gminy wpłynął wniosek 

Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Śląski Oddział Regionalny. W związku z tym, iż Towarzysko 

Przyjaciół Dzieci nie ustaje w staraniach o poprawę bezpieczeństwa i komfortu swoich 

podopiecznych, uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej w Hutce zwróciło się z prośbą                               

o możliwość przeznaczenia części budżetu na dofinansowanie wkładu własnego do zakupu 

busa, który służyć będzie niepełnosprawnym dzieciom z Powiatu Kłobuckiego. Wniosek był 

rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, Przewodniczący Komisji będzie na 

pewno w swoim sprawozdaniu informował. 

 

 w dniu 13 grudnia 2023 r. wpłynęło Zawiadomienie o wszyciu postępowania przez Śląski 

Urząd Wojewódzki w Katowicach, co do uchwały Nr LIX/466/23 z dnia 29 listopada 2023 r. 

w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Wręczyca Wielka                         

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami” Śląski Urząd Wojewódzki w Katowicach                    

w toku badania legalności przedmiotowej uchwały uznał, że jest ona niezgodna z prawem.  
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 20 grudnia 2023 r. Zgodnie z zapisami paragrafu 3 uchwały Nr LVI/453/23 Rady Gminy 

Wręczyca Wielka z 28 września 2023 r., Wójt Gminy poinformował o dokonanych  

autopoprawkach do budżetu gminy Wręczyca Wielka na 2024 rok. Informacja ta została 

niezwłocznie do radnych przesłana na skrzynki pocztowe.   

 

 22 grudnia br. Kancelaria Prezesa Rady Ministrów poinformowała o przekazaniu według 

kompetencji uchwały Nr LIX/461/23 Rady Gminy Wręczyca Wielka w sprawie wystąpienia    

z apelem do Międzynarodowego Komitetu Olimpijskiego w sprawie zapobiegania udziałowi 

rosyjskich i białoruskich sportowców w igrzyskach olimpijskich oraz zawodach rangi 

międzynarodowej.   

 

 Ostanie pismo wpłynęło w  dniu 27 grudnia 2023 r. do Rady Gminy wpłynęła prośba od OSP 

w Klepeczce w sprawie pomocy  finansowej w realizację zadania pn. „Remont schodów 

wejściowych w budynku strażnicy OSP Klepaczka”.  

 
 Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant odnosząc się do ostatniego pisma powiedział:  

 - To pismo otrzymał również Pan Wójt. Niemniej jednak, żeby czasowo jakoś to skrócić. 

Prosiłbym o stanowisko Rady, które byśmy przegłosowali. Państwo otrzymali to pismo – jest to 

kwota 2631 złotych – to są jakieś, naprawdę drobne pieniążki. Niemniej jednak, jak pamiętacie  

Pan Wójt, na jednym z posiedzeń komisji  stwierdził, iż, jeżeli będzie pomoc finansowa  dla –                 

o tym będzie decydowała po części Rada, a mianowicie jest to z tych środków, które są                          

w budżecie określone  na działalność wszystkich OSP na terenie gminy Wręczyca Wielka. 

Wydaje mi się, że tutaj jest to kwota, bardzo znikoma, którą dysponuje Pan Wójt, a dysponuje 

takimi środkami w przyszłym roku, jeżeli oczywiście Pan Wójt nie będzie miał nic przeciwko 

temu i Państwo również, czyli będziemy mogli dojść do porozumienia, że Pana Wójta przekaże na 

tę jednostkę tę kwotę.   

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Chciałbym się tylko upewnić, rozmawiamy w tej chwili o środkach z tego roku, czy o środkach 

przyszłego roku?   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Przyszłego. 

 

Więcej pytań nie było.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Skoro nie ma pytań, prosiłbym o przegłosowanie stanowiska Rady.  

Czy Rada Gminy wraża zgodę na przekazanie środków w kwocie 2631 złotych, na pokrycie 

remontu schodów w Klepaczce?   

Następnie Przewodniczący poddał stanowisko pod głosowanie, celem przyjęcia.   

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 



- 8 - 
 

Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”,                             

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła Stanowisko o przekazaniu środków                      

w kwocie 2631 złotych, na pokrycie remontu schodów w Klepaczce.  

 

 

Ad. 6 

 

           Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    
          

           Przewodniczący  Rady Gminy Pan Marek Prubant poprosił o złożenie sprawozdania z pracy 

Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

1) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej złożyła sprawozdanie z pracy Komisji Rady Gminy                      

w okresie międzysesyjnym   (posiedzenie Komisji Rewizyjnej w dniu 30 listopada 2023 r.). 

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie, 

przedstawione przez Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.        
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych (zalogowanych) – 14 radnych (Radny Wiesław Żerdziński nieobecny – oddano 13 

głosów) 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 4 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy                     

w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 3 do protokołu) 

 

2)  Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Janusz Ogłaza złożył sprawozdanie z pracy Komisji 

Budżetowej,  Komisji Polityki Społecznej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym  (na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 30 listopada 2023 r.). 

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie, 

przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Budżetowej.        
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych (zalogowanych) – 14 radnych (Radny Wiesław Żerdziński nieobecny – oddano 13 

głosów) 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne nr 5 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej,  Komisji Polityki 

Społecznej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 4 do protokołu) 

 

3)  Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Janusz Ogłaza złożył sprawozdanie z pracy Komisji 

Budżetowej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym  (posiedzenie Komisji odbyło się w dniu                     

5 grudnia 2023 r.). 

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie, 

przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Budżetowej.        
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych  

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 6 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej  Rady Gminy                    

w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 5 do protokołu) 

 

4)  Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej  Pan Paweł Kocik złożył sprawozdanie z pracy 

Komisji Polityki Społecznej Rady Gminy w okresie międzysesyjnym  (posiedzenie Komisji odbyło 

się  w dniu 14 grudnia 2023 r.). 

 

Z pytaniem zwrócił się: 

 

Radny Pan Artur Klorek: 

- Panie Przewodniczący, ponieważ nie mogłem być akurat na tej komisji. Pytanie odnośnie tego 

wniosku WTZ na Hutce, odnośnie dofinansowania auta. Z tego, co tam się orientowałem, to WTZ 

składało do kilku gmin o dofinansowanie… Na czym stanęło z tym wnioskiem, odrzucony, 

ponieważ?   

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej  Pan Paweł Kocik: 

- Stanęło to w ten sposób, że komisja uznała, że wniosek jest skierowany do budżetu gminy, w takim 

razie wniosek ten powinien być składany do 30 września. Dlatego też ze względu na stan finansowy, 

jaki mamy komisja odrzuciła ten wniosek  z formalnych przyczyn.  
Radny Pan Artur Klorek: 

- Rozumiem.  
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Więcej pytań nie było, Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie 

sprawozdanie, przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej.        
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych  

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 7 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Polityki Społecznej Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 6 do protokołu) 

 

 

2)  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Jakub Winecki złożył sprawozdanie                    

z pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Gminy w okresie międzysesyjnym  (posiedzenie 

Komisji odbyło się w dniu 15 grudnia 2023 r.). 

 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie, 

przedstawione przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.        
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych  

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 8 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 7 do protokołu) 

 

Ad.7. 
 

          Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie od 29 listopada 2023 r. 
 

          Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z działalności w okresie                         

od ostatniej sesji zwyczajnej, tj.  29 listopada 2023 r. do 28 grudnia 2023 r. 
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Z pytaniem do Wójta zwrócił się: 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- W tym sprawozdaniu było ujęte, iż zostały sprzedane lokale w byłym domu nauczyciela przy szkole 

w Kalei. Czy wszystkie lokale są już sprzedane?   

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- W tym budynku mamy już sprzedane wszystkie lokale, w związku z tym gmina rozwiązała umowę 

z wszystkimi możliwymi podmiotami, które świadczyły na rzecz gminy –czy to na dostarczanie 

prądu, czy świadczenie usług palacza, zakupu opału itd. – te umowy są już rozwiązane. Cały budynek 

został przekazany protokołem zdawczo-odbiorczym, teraz po stronie właścicieli budynku, 

konkretnych lokali jest kwestia założenia wspólnoty i prowadzenia spraw związanych                            

z funkcjonowaniem tego obiektu.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Dziękuje bardzo. Chodziło  mi po prosu o koszty, bo jeżeli załóżmy, te lokale zostały wszystkie 

sprzedane, to jak Pan powiedział, zostanie założona wspólnota i nie będzie obciążała gminy.  

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Chciałby zapytać Panie Wójcie. Jeżeli chodzi o ulicę Długą, zjazd z Mickiewicza, tam, gdzie są 

schody we Wręczycy Małej po budowie gazociągu. Pan ostatnio nam tutaj odpowiedział, że wysłał 

takie pismo do inwestora. Ja chciałbym się dowiedzieć, czy jest odpowiedz od nich,  bo stan tej drogi 

się pogarsza, czy odpowiedzieli w ogóle w tej sprawie, jeśli nie odpowiedzieli, to jakie będą następne 

kroki Urzędu Gminy w tym temacie?    

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Na ten moment nie posiadam informacji, żeby informacja zwrotna do nas wróciła co do prac. Nie 

zostały podpisane też protokołu odbiorcze. Do tego doszła sytuacja, którą mieliśmy wybuchem, tak 

jakby podczas próby ciśnieniowej samego gazociągu na ulicy Mickiewicza. Jeżeli usterki nie będą…, 

bo rozumiem też, że chodzi o  zjazd i usunięcie usterki. Potrzebujemy warunków pogodowych, jeżeli  

nie będą usunięte do momentu, w którym gmina będzie wykonywała naprawy – wykona to nasza 

firma, my będziemy obciążać kosztami spółkę wykonującą ten odcinek akurat na tym omawianym 

terenie.       

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Dziękuję bardzo.  

 

 

Więcej pytań do Wójta Gminy w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego 

została przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  
 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 9 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
 

 (informacja – załącznik nr 8 do protokołu) 
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Ad. 8. 
            

           Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym. 
 

 

           Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z realizacji uchwał i wniosków                    

za okres od 29 listopada 2023 r. do 28 grudnia 2023 r. 

 

Pytań do przedstawionej informacji z realizacji uchwał i wniosków nie zgłoszono, wobec czego 

została poddana przez Przewodniczącego Rady Gminy pod głosowanie. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się - 0 
 

Głosowanie imienne nr 10  – załącznik nr 2 do protokołu 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,           

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z realizacji uchwał i wniosków                      

w okresie międzysesyjnym. 
 

(informacja – załącznik nr 9 do protokołu) 

 

O godz. 12.56 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutową przerwę.   

Sesja została wznowiona o godz. 13.10 

 

W czasie przerwy obrady LX sesji Rady Gminy Wręczyca Wielka opuściły Pani Starosta oraz Pani 

Wicestarosta. 

 

Ad. 9. 

 Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024 – 2033 

 

1)  odczytanie opinii  VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Katowicach z dnia 4 grudnia 2023 r.  o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024 –  2033 

 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy odczytała pozytywną 

– opinię VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 4 grudnia 

2023 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024 – 2033. 

 

(Uchwała Nr 4200/VI/166/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej               

w Katowicach z dnia 4 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024 – 2033 – załącznik nr 10 do protokołu)  

 

2) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej 

Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024 -2033. 
 

 Pytań do projekt uchwały nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Marek Prubant poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024-2033. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 11 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LX/477/23 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024-2033. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10. 

 Uchwalenie budżetu gminy na 2024 rok 

 

 1)  przedstawienie przez Wójta Gminy Wręczyca Wie lka projektu uchwały 

budżetowej  

 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Projekt budżetu na rok 2024, jest Państwu znany, mieliście możliwość zaznajomienia się                   

z nim, omawialiśmy także na komisjach. Ostatnie lata w wielu samorządach doprowadziły do 

sytuacji, w której konieczność dopłacania, utrzymywania głównie oświaty, wzrost kosztów 

związanych z drastycznym podniesieniem cen energii elektrycznej, koszty związane z podnoszeniem 

płacy minimalnej, a tym samym wszystkich pochodnych związanych  z podwyżkami  wynagrodzeń – 

doprowadzają do tego, że uszczuplenie samorządowych budżetów jest znaczące, stąd też taki projekt 

budżetu, który opiera się w zasadzie na realizacji zadań już podjętych   w latach wcześniejszych.  Ten 

budżet jest budżetem z punktu widzenia Regionalnej Izby Obrachunkowej do zaakceptowania,                   

a z punktu widzenia mnie i Państwa jako samorządowców rzeczą bardziej techniczną, niż 

dokumentem pozwalającym jasno patrzeć na rozwój gminy. Dalego nie ukrywam, że bardzo 

ucieszyła nas wiadomość o możliwości reprezentacji naszego powiatu i naszej gminy przez Pana 

Posła Henryka Kiepurę.  Myślę, że jako wieloletni samorządowiec, który także zmagał się                          

z niedoszacowaniem w budżecie wielu aspektów – nie tylko oświatowych, ale także zdrowotnych – 

ma świadomość, jakie zmiany muszą nastąpić, aby samorządy były  w stanie realizować swoje 

podstawowe założenia, czyli zapewnianie inwestycji potrzebnych mieszkańcom i utrzymywanie 

infrastruktury, która służy na co dzień życiu i rozwojowi naszych mieszkańców.  

Udziały w PIT, CIT, VAT – stają się rzeczą, myślę, obligatoryjną, bo nie da się realizować 

inwestycji, jeżeli chociażby inwestycje związane z  wykonywaniem prac inwestycyjnych przez 

gminę, także były obciążane  w dalszym ciągu podatkiem VAT i żebyśmy nie mogli – w zasadzie 

oprócz kanalizacji i wodociągów, tego VAT-u odzyskiwać. Nie ukrywam, że bardzo chciałbym, aby 

ten budżet się zmienił  i to drastycznie – do tego jest potrzeba realnych i obiektywnych zmian 

ustawodawczych. Liczymy na to, że świadomość wsparcia i potrzeby zmian, czyli dostrzeżenie przez 

obecny rząd, ale także i parlament, tego, iż oświata  w samorządach to nie są tylko dzieci 6-letnie, ale 

także 3,4,5-letnie, że nauczyciele to nie jest tylko grupa zamknięta, bo oświata to są też koszty 

związane z pracownikami administracyjnymi, to są także koszty związane z  nauczycielami,  którzy 

nie tylko pracują w szkole, ale pracują też w przedszkolach i  zapowiedź zwiększenia subwencji 

oświatowej – o której wspomniał dzisiaj Pan Poseł – myślę, że i tak będzie niewystarczająca do 

potrzeb i tego, co jest związane z utrzymywaniem. Poza tym pozostają kwestie utrzymywania także 

czy dofinansowania etapów awansu zawodowego. Może być tak, że podwyżki szczególnie te, które 

są zapowiedziane przez rząd Donalda Tuska – 30% w oświacie będą dotyczyły tylko podstawy 
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 wynagrodzenia dla nauczyciela, a wszystkie inne będą zrzucone na samorządy, bo to oznacza jeszcze 

większe pogłębienie zapaści finansowej. W tym budżecie przyjęliśmy podwyżki 12,5%, 

zapowiedziane przez rząd są 30% - super, mogą być i 70%, tylko aby były w 100% sfinansowane 

przez rząd, na każdym etapie nauczycielskiego awansu zawodowego, w takim stopniu, w jakim 

nauczyciel do tego awansu doszedł. Pozostaje mieć nadzieję, że finansowanie i strefa finansowa 

samorządów, da szanse na realnie realizowanie inwestycji, co przełoży się bezpośrednio na 

możliwość niezależnego funkcjonowanie urzędów – bez żadnych  czeków i innych bonifikat. Myślę 

że, jeżeli samorządy będą usamodzielnione  w zakresie finansowym, czyli uzyskają, tak naprawdę, od 

wielu, wielu lat postulowany wkład w podatek VAT, czy zwiększenie subwencji finansowej i wtedy 

będziemy w stanie realizować wiele inwestycji dla dobra naszych mieszkańców.  

W ciągu ostatnich dwóch lat dostawaliśmy wyrównanie, które miało stanowić, jakąś pomoc dla 

samorządów – w tym roku, póki co tego dofinansowania nie mamy, więc nie ma też możliwości 

zmian w zakresie już założonych ponoszonych kosztów związanych z budżetem na 2024 rok. 

Niedługo mamy Nowy Rok, od jakiegoś czasu mamy nowy rząd, pozostaje mieć nadzieję, że sytuacja 

samorządów, będzie miała realne przełożenie i nasze postulaty, które są istotne do realizacji 

jakiegokolwiek budżetu, bo nie możemy się zatrzymać, nie możemy się cofnąć jako gmina, bo to 

spowoduje zapaść na wielu rynkach – chociażby inwestycji budowlanych. Oby to wsparcie nastąpiło, 

jeżeli nie, to myślę, że można powiedzieć, że w kolejnych latach samorządy będą tylko instytucją, 

realizującą płatności podstawowe, potrzeb wymaganych ustawami i na tym się skończy.  

Po Nowym Roku życzę Państwu, aby ten budżet, który ze względów formalnych jest zatwierdzony 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową pozytywnie, jednak miał szanse stać się budżetem także 

inwestycyjnym w dużo szerszym zakresie, niż tylko dokończenie inwestycji zaplanowanych                         

i bieżącym utrzymaniem gminy. Dziękuję. 

 

2)  odczytanie opinii  VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Katowicach  z dnia 4 grudnia 2023 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka projekcie uchwały budże towej na 2024 rok wraz z 

uzasadnieniem 

 

 Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy odczytała 

pozytywną – opinię VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 

4 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wręczyca Wielka projekcie 

uchwały budżetowej na 2024 rok wraz  z uzasadnieniem.  

 

(Uchwała Nr 4200/VI/165/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                  

w Katowicach z dnia 4 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok wraz z uzasadnieniem  – załącznik nr 11 

do protokołu)  

 

3)  odczytanie ostatecznej opinii Komisji Budżetowej Rady Gminy w  sprawie 

projektu budżetu gminy  

 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Janusz Ogłaza na prośbę Przewodniczącego Rady 

Gminy odczytał ostateczną opinię Komisji Budżetowej do projektu budżetu gminy na 2024 rok – 

załącznik nr 12  do protokołu.  

 

4)  dyskusja nad projektem uchwały budżetowej  

 

 W punkcie przeznaczonym na dyskusję, Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant 

zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie budżetu gminy na 2024 rok.  
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Nikt z obecnych na sali nie wyraził takiej woli. 

 

W związku z powyższym głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant, który 

powiedział, że takiego budżetu, który za chwilę będą głosowali – nie pamięta, jest to spowodowane 

tym – co powiedział Pan Wójt – latami niedofinansowania  gmin przez budżet centralny. Cały czas 

zostawały te środki „obkrawane”, a wydatki zwiększały się z roku na rok.  

 

 

5)  głosowanie nad autopoprawkami zgłoszonymi prz ez Wójta Gminy Wręczyca 

Wielka 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant powiedział, że autopoprawki zostały Radnym 

przesłane na skrzynki mailowe. Następnie zapytał czy ktoś z Radnych ma pytania, uwagi.  

 

Pytań, uwag nie zgłoszono.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 

 

Głosowanie imienne nr 12 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (13 „za”,                            

0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących”) przyjęła autopoprawki zgłoszone przez Wójta Gminy 

Wręczyca Wielka.  

(autopoprawki – załącznik nr 13 do protokołu) 

 

6)  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy 

Wręczyca Wielka na rok 2024.  

 

Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że Państwo Radni otrzymali materiały w formie 

elektronicznej, Przewodniczący zaproponował, że nie będzie czytał całej uchwały, tylko jej 

strategiczne punkty.  

Nikt z Radnych nie wyraził sprzeciwu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy uznał, że taka 

zgoda jest i odczytał projekt uchwały budżetowej Gminy Wręczyca Wielka na rok 2024 zgodnie                      

z przedstawioną przez siebie propozycją. 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Wobec powyższego Przewodniczący Marek Prubant poddał pod głosowanie podjęcie uchwały                         

w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej Gminy na rok 2024.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 

 

Głosowanie imienne nr 13 – załącznik nr 2 do protokołu  
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (13 „za”,                            

0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LX/478/23 w sprawie uchwalenia 

Uchwały Budżetowej Gminy Wręczyca Wielka na rok 2024 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

Ad. 11. 

 

 Podjęcie uchwał w sprawach różnych: 

 

             Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek,                    

który stwierdził, że projekty uchwał szczegółowo omawiane były na posiedzeniu Komisji.                          

Niemniej każdorazowo przed głosowaniem, zwracał się do Rady Gminy o ewentualne pytania                      

do poszczególnych projektów uchwał: 

 

1)  w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu 

Północnego Województwa Śląskiego wraz z Prognoz ą oddziaływan ia na 

środowisko”  

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 
 

Głosowanie imienne nr 14  – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (13 „za”, 0 „przeciw”,                    

1 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LX/479/23 w sprawie przyjęcia „Planu 

Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu Północnego Województwa Śląskiego wraz                         

z Prognozą oddziaływania na środowisko” 

 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

2)  w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania  z przystanków, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina 

Wręczyca Wielka;  

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne nr 15  – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LX/480/23 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania  z przystanków, których właścicielem lub 

zarządcą jest Gmina Wręczyca Wielka. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

3)  uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVII/375/22 Rady Gminy Wręczyca Wielka 

z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości                         

i  porządku na terenie Gminy Wręczyca Wielka.  

 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 16  – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LX/481/23 zmieniająca uchwałę Nr XLVII/375/22 

Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości  i porządku na terenie Gminy Wręczyca Wielka.  

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej  nr ewidencyjnym działki 845/19 o  pow. 0,2928 ha 

obręb ewidencyjny Wręczyca Wielka, jednostka ewidencyjna Wręczyca 

Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność 

a będącej w  użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej we 

Wręczycy Wielkiej , po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. 

gruntu, na rzecz Ochotniczej  Straży Pożarnej we Wręczycy Wielkiej;   
 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne nr 17  – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LX/482/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 845/19 o pow. 0,2928 

ha obręb ewidencyjny Wręczyca Wielka, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, 

zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu 

wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej we Wręczycy Wielkiej, po uprzednim rozwiązaniu 

użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej we Wręczycy 

Wielkiej 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

5) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 463/4 o  pow. 0,6228 ha obręb 

ewidencyjny Długi Kąt, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka,  

zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność a  będącej 

w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży Pożarne j w Długim Kącie, po 

uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Długim Kącie;  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 18  – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LX/483/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 463/4 o pow. 0,6228 

ha obręb ewidencyjny Długi Kąt, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej 

budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Długim Kącie, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania 

wieczystego ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Długim Kącie. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

6) w sprawie wyrażenia zgod y na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 221/2 o  pow. 0,4557 ha obręb 

ewidencyjny Grodzisko, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, 

zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność a  będącej 

w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej  Straży Pożarnej w Grodzisku, po 

uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Grodzisku;  
 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 19  – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LX/484/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 221/2 o pow. 0,4557 

ha obręb ewidencyjny Grodzisko, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej 

budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Grodzisku, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego 

ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Grodzisku. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

7) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej  nr ewidencyjnym działki 270/2 o  pow. 0,4995 ha obręb 

ewidencyjny Kalej,  jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej 

budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność a  będącej w  użytkowaniu 

wieczystym Ochotniczej  Straży Pożarnej w Kalei, po uprzednim rozwiązaniu 

użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Kalei;  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 20  – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LX/485/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej nr ewidencyjnym działki 270/2 o pow. 0,4995 

ha obręb ewidencyjny Kalej, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej 

budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kalei, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. 

gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Kalei. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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8) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej  nr ewidencyjnym działki  1249 o  pow. 0,3643 ha obręb 

ewidencyjny Truskolasy, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, 

zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność a  będącej 

w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej                                  

w Truskolasach, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. 

gruntu, na rzecz Ochotniczej  Straży Pożarnej w Truskolasa ch;  
 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 21  – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LX/486/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej  nr ewidencyjnym działki 1249 o pow. 0,3643 

ha obręb ewidencyjny Truskolasy, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej 

budynkiem strażnicy stanowiącym odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym 

Ochotniczej Straży Pożarnej  w Truskolasach, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania 

wieczystego ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Truskolasach. 
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

 
9)   w sprawie analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym wraz z  oceną 

aktualności studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

gminy Wręczyca Wielka;  

 

 

Z pytaniem zwrócił się:  

 

Radny Pan Artur Brodziak: 

- Panie Wójcie, ponieważ ja niestety nie mogłem być obecny na komisji, gdzie było szczegółowo 

dyskutowane. Jaka dyskusja była na temat analiz zmian? Chciałbym dla lepszego zrozumienia tej 

kwestii, jak również na ewentualność pytań mieszkańców, bo w wielu kwestiach, takie wcześniej 

zapytania się pojawiały. Czy ja mogę zrozumieć, że ta analiza zmian i ocena aktualności studium jest 

pewną, taką swoistą  protezą pełnego kompleksowego studium uwarunkowań i zagospodarowania 

przestrzennego i w rezultacie czy uchwalenie i przyjęcie tutaj tej oceny aktualności, wprowadza 

jakieś konkretne zmiany, jeśli chodzi o wnioski składane przez  mieszkańców, co do zmian                         

w planach zagospodarowania, w lokalnych planach zagospodarowania przestrzennego. Ja rozumiem, 

że tu są pewne konsekwencje finansowe. Nawiązując do wcześniejszych punktów, jeśli chodzi                    

o  Wieloletnią Prognozę Finansową i budżet nawet na kolejny rok – jest jasność,  że tu są pewne 

zalecenia, w opracowaniu lokalnych planów zagospodarowania przestrzennego, zalecenia, które 

sprowadzają się w sposób m.in. do tego, żeby uwzględniać konsekwencje finansowe wszelkich 

zmian, konsekwencje dla gminy, jak również, żeby przede wszystkim kierować się wykorzystaniem  
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istniejącej infrastruktury technicznej i drogowej. Niemniej jednak czy mieszkańcy po przyjęciu tej 

uchwały mogą się spodziewać jakiegoś innego podejścia? Czy coś konkretnego dla mieszkańców 

wyniknie? A zwłaszcza moja niejasność dotyczy tego ostatniego punktu, mianowicie chodzi                          

o tworzenie warunków sprzyjających rozwojowi produkcji energii, odnawialnych źródeł energii. 

Innymi słowy, czy w tym pojęciu tworzenia warunków sprzyjających możemy się spodziewać 

uproszczenia czy ułatwienia konkretnych decyzji np. jeżeli chodzi o wnioskowanie, zmiany w planie 

gospodarowania przestrzennego, pozwalającego np. na inwestycje w odnawialne źródła energii na 

gruntach do tej pory użytkowanych jako grunty rolnicze – na przykład. Czy to będzie jakaś 

procedura, przyspieszona albo ułatwiająca? Wiem skądinąd, że na przestrzeni ostatnich  lat, takie 

zainteresowanie od potencjalnych inwestorów było – tutaj się spotykali z pewnymi przeszkodami. 

Czy w związku z tym, czy coś się zmieni Panie Wójcie?         

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Zmiany w planach zagospodarowania przestrzennego jest możliwe po dokonaniu analizy. Ta 

analiza jest wymogiem ustawowym, mówiącym o tym, że raz na kadencję każda rada ma 

przeanalizować wnioski wpływające do Urzędu Gminy, tam, gdzie są plany zagospodarowania 

przestrzennego, bo nie wszystkie gminy mają plany, niektóre mają częściowo, niektóre w ogóle bez 

planów działają na zasadzie tzw. WZ-tki. Analiza tych wniosków powoduje, że daje odpowiedz na to, 

czy jest podstawa prawna do tego, aby Rada Gminy podjęła działania związane ze zmianą planu 

zagospodarowania przestrzennego i studium uwarunkowań przestrzennych. Zgodnie z ustawą 

mieliśmy dokonać takiej analizy, my ją doskonaliliśmy. Tak, jak przedstawiłem większość tych 

wniosków składanych przez mieszkańców była niezgodna ze studium uwarunkowań przestrzennych, 

co wpływało tak, gdyby na potrzebę dokonania zmian. Te wnioski, które wpłynęły w znaczącej 

części,  dotyczyły przekwalifikowania gruntów rolniczych na grunty mieszkaniowe. Tutaj rady ma 

jak najbardziej słuszność. Każda taka zmiana w momencie tworzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego generuje, nie od razu, ale w przyszłości na pewno koszty związane 

z tym, że gdzie powstaje droga, gdzie ona jest zaprojektowana tam, bo trzeba ją w końcu kiedyś 

wykonać, doprowadzić infrastrukturę wodną, kanalizację, chodniki, drogi, oświetlenia, to wszystko 

co ma stanowić o bezpieczeństwie i sposobie pełnego wykorzystania infrastruktury gminnej.  

Analiza została dokonana, jednakże zmieniły się przepisy, czyli przyjęcie tej analizy na dzień 

dzisiejszy, to też tłumaczyłem na komisjach, jest takim post factum  wymogów prawnych, nie 

wpłynie na zmianę, czyli tego co najbardziej oczekiwali mieszkańcy gminy możliwości 

przekwalifikowania gruntów rolnych w mieszkaniowe, nie wpłynie na zwiększenie limitu 

związanego z możliwością budowy farm fotowoltaicznych. Nie zmienią się zapisy co do, chociażby 

dopuszczenia do zabudowy z płaskimi dachami budownictwa mieszkaniowego. Ta analiza miała dać 

podstawę do tego, aby Rada Gminy przyjęła lub odrzuciła  proponowaną uchwałę Wójta Gminy                      

o przystąpieniu do zmian   prowizorium i planu zagospodarowania przestrzennego w naszej gminie. 

Na koniec października zostały zmienione przepisy, które unieważniają wszelkie analizy dokonane 

przez gminę. Narzucono na gminy nowy obowiązek stworzenia ogólnego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Taka procedura na dzień dzisiejszy, z tego co już zdążyliśmy, dokonać rozeznania 

rynkowego będzie trwała około dwóch lat. Śpieszymy się i tak naprawdę pierwsze wolne środki 

będziemy chcieli  w przyszłym roku przeznaczyć na stworzenie tego dokumentu, ponieważ drugim 

ryzykiem, który tutaj grozi jest to, że wszystkie gminy, miasta, powiaty, które teraz wystąpią o takie 

zmiany, za chwile może braknąć firm, które będą te plany w stanie wykonać, bo są większe                           

i mniejsze biura architektoniczne czy planistyczne, czy urbanistyczne, ale jak dostaną zlecenia, to tak 

naprawdę przy naszej gminie dwa lata, to można sobie pomyśleć ile będzie trwało przy Katowicach, 

Wrocławiu, Poznaniu analizowanie wniosków. Dopiero po stworzeniu ogólnego planu 

zagospodarowania przestrzennego będziemy mogli przystąpić do próby wprowadzenia zmian 

zgłaszanych przez naszych mieszkańców. Ta zmiana wykluczyła analizę, ale nie wykluczyła, bo takie 

były też zapowiedzi medialne, mówiące o tym, że szykuje się unieważnienie wszystkich planów 

zagospodarowania przestrzennego i studium zagospodarowania przestrzennego. Studium na tym 

etapie, które są, pozostają w mocy i tam możemy jeszcze dokonywać zmian opisowych, czyli terenu 

np. mieszkalnego nie możemy zwiększyć. Będziemy starać się zmienić zapisy, które były w tych  
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planach, które są. ciężko jest dzisiaj odpowiedzieć, bo jeżeli by mnie radny zapytał o konkretną 

działkę, czy przedsiębiorcę, to trzeba to porównać z planem. 

 Odpowiadając na ostatnią część pytania – jeżeli przedsiębiorca  chciałby stworzyć farmę 

fotowoltaiczną na terenie objętym planem zagospodarowania przestrzennego i tam jest wpisane 

ograniczenie do 40 kW, bo takie mieliśmy. Teraz będziemy chcieli zmienić ten zapis, czyli nie 

będziemy zmieniać studium i to jest możliwe. Po zmianie tych przepisów będziemy chcieli zmienić 

zapisy mówiące o tym, że… i tutaj też pytanie jaką decyzję podejmie rada po analizie dokumentów, 

czy nie będzie tam, żadnych limitów, czy wprowadzimy np. jakieś limity –  100, 200, 400, 500 – to 

wszystko będzie uzależnione już od tego, jaką decyzję podejmie rada, ale idziemy  stronę tych zmian, 

które jeszcze możemy dokonać – niestety tylko na obecnie już funkcjonującym studium  planem 

zagospodarowania przestrzennego. Tylko tam będziemy mogli zmienić ewentualne zapisy, mamy też 

sytuację wymagane innymi przepisami ustawy –tutaj chodzi o prawo górnicze, które narzuca 

obowiązek zmiany w momencie, kiedy kończy się np. jakieś wyrobisko i przedsiębiorca chce 

rozszerzyć działalność – taki przykład mamy na Hutce, gdzie jest piaskownia. Wyrobisko się kończy, 

my planu nie zdążyliśmy zmienić. Wojewoda zawsze posiadając takie uprawnienia, może gminę 

zmusić, czyli zrobi sam, wynajmie kogoś kto zrobi zmiany do planu. Teraz podejrzewam, że do planu 

ogólnego, którego jeszcze nie ma, bo dopiero będziemy go mieć, więc niestety istnieje duże ryzyko, 

że te zmiany nie zostaną uwzględnione tak szybko, jak wymaga tego ustawa, a jesteśmy zobligowani 

do tego, żeby chociażby zmianę przy tej konkretnej inwestycji, poszerzenia terenu  dokonać                         

i będziemy się starać, tak samo jak zmiany dotyczącej fotowoltaiki i farm fotowoltaicznych. Nie 

wiem, jaka decyzja, bo jeszcze nie rozmawialiśmy, że na początku roku, na komisjach te tematy 

wrócą – czy zmienia się stanowisko rady, co do wiatraków, bo w poprzedniej kadencji była podjęta 

na wniosek jednego ze stowarzyszeń działających w Truskolasach do planów i do studium zostały 

wprowadzone zapisy uniemożliwiające budowę jakichkolwiek farm wiatrakowych. Czy to zostanie 

zmienione, czy nie, no to intencja radnych – myślę, że po konsultacjach na komisjach na początku 

roku poznamy. Chcemy też iść na te udogodnienia, które zgłaszają mieszkańcy, chociażby takie jak 

możliwość budowania budynków z płaskimi dachami – jednak ta część wizualna tez odgrywa rolę             

i część mieszkańców o to apeluje.  

Nie jesteśmy i to jest najważniejsze, jeżeli radny byłby pytany – nie jesteś w stanie dzisiaj zmienić 

terenów, które niebyły terenami budowlanymi na budowlane, bo to rozumiem najczęściej będzie 

interesowało naszych mieszkańców. Do takich zmian będziemy mogli przystąpić po zatwierdzeniu 

już tego ogólnego planu zagospodarowania przestrzennego. Mam nadzieję, że w okresie tych dwóch 

lat rzeczywiście uda się ten dokument stworzyć.  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Panie Wójcie na komisjach, żeśmy o tym rozmawiali, ja się tutaj przy budżecie trochę gryzłem                    

w język. Martwi mnie, że nie wymienił Pan przedsiębiorców, czyli że nie korzystamy przy okazji tej 

zmiany miejscowego planu, czy uchwalenia planu ogólnego – waloru, jakim jest autostrada i że nie 

korzystamy z tego. Tu mnie tutaj to dosyć mocno martwi, bo  w tym  budżecie żeśmy przegłosowanie 

de facto podniesienie podatku, wiemy, że nasi przedsiębiorcy płacą ponad 50% podatku od 

nieruchomości – mówię w ogóle składek od nieruchomości i tutaj uruchomienie w miejscowym 

planie, co już mówię od początku kadencji, jest to dla nas priorytetem, ponieważ uruchomienie tych 

olbrzymich, tam są  hektary, hektary powierzchni, które można byłoby z rolnych przekształcić na 

powierzchnię przemysłową i w ten sposób zwiększyć bazę podatkową, a dzięki temu nie podnosić 

podatków naszym mieszkańcom.   

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Przepraszam radnego, nie zgodzę się, ponieważ wniosek dotyczący stworzenia tych dwóch miejsc,         

o których radny mówił, czyli Pierzchno i okolice Szarlejki – zostały zgłoszone do analizy w sensie 

przyjęcia i to było do realizacji jak najbardziej, ponieważ tereny przemysłowe są korzystne do 

przekształcenia  terenów rolnych w budowlane – mówimy o samych przelicznikach, mają na to 

wpływ. Jesteśmy po rozmowach z instytucją z Częstochowy, jeżeli chodzi o możliwość pozyskania 

środków na skalanie, bo to byłoby też realnym, tak, aby dokonać przy okazji zmian w planie, także  
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własnościowym, na zasadach takich, żeby nie było problemu, że ktoś nie zrealizuje inwestycji na 

terenie przemysłowym, bo jeden właściciel działki nie wyrazi zgody na sprzedaż. Tak, czyli tak, 

żebyśmy mieli teren już możliwy do dysponowania, szczególnie te, które są we władaniu  i mieniu,                

a jest ich trochę, szczególnie w Szarlejce. Jeżeli chodzi o Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa, 

który  na inwestycje typowo gminne może przekazywać nieodpłatnie takie grunty i w dokumencie 

ogólnym, który będzie tworzony na pewno tereny związane z możliwością przygotowania pod tereny 

inwestycyjne będą uwzględnione.  

 

Więcej pytań nie było.   

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 22  – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujący się”) podjęła Uchwałę Nr LX/487/23 w sprawie analizy zmian                           

w zagospodarowaniu przestrzennym wraz z oceną aktualności studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wręczyca Wielka 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

 

 

10)  w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,  restauratorskie  

i  roboty budowlane w obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków 

współfinansowane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 23 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LX/488/23 w sprawie udzielenia 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym 

wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków 
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11)  ,  w sprawie udzielenia dotacji  na prace konserwatorskie,  restauratorskie  

i  roboty budowlane w obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków 

współfinansowane w ramach Rządowego P rogramu Odbudowy Zabytków  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 24 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LX/489/23 w sprawie udzielenia 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym 

wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

 

 

12)  ,w sprawie rozpatrzenia skargi pracowników obsługi Przedszkola na   

ówczesnego Dyrektora Przedszkola im. Marii Kownackiej  w Węglowicach.  

 

Głos zabrał :  

 

Radny Pan Jakub Winecki – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

- Po konsultacji z Nadzorem Prawnym prosiłbym o wprowadzenie autokorekty i w samym punkcie, 

czyli wykreślenia słowa ówczesnego, czyli punkt 12 brzmi – w sprawie rozpatrzenia skargi 

pracowników obsługi Przedszkola na Dyrektora Przedszkola  im. Marii Kownackiej w Węglowicach   

oraz uwzględnienia poprawek. Cały dokument z uwzględnieniem poprawek został Państwu Radnym 

przesłany i prosiłbym o przegłosowanie go w tej formie z autopoprawkami.  

 

Pytań oraz uwag nie zgłoszono.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 1 

 

Głosowanie imienne nr 25 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka większością głosów (13 „za”,                                      

0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LX/490/23 w sprawie rozpatrzenia 

skargi pracowników obsługi Przedszkola na Dyrektora Przedszkola im. Marii Kownackiej                   

w Węglowicach wraz z autopoprawkami.  
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13)   w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy Rady Gminy i  stałych Komisji  

Rady Gminy na 2024 rok  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 radnych 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 26 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”,                                      

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła uchwałę Nr LX/491/23 w sprawie przyjęcia 

ramowych planów pracy Rady Gminy i stałych Komisji Rady Gminy na 2024 rok 

 

Ad. 12. 

 Podjęcie uchwał w sprawach finansowych na 2023 rok 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając 

się do Rady Gminy o ewentualne pytania.  

1)  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023  rok.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 27 – załącznik nr 2 do protokołu  

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”, 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr LX/492/23 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2023 rok 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

2)  w sprawie zmiany  Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Wrę czyca Wielka 

na lata 2023 –  2033 

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 14 

Za – 14 

Przeciw – 0 



- 26 - 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 28 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (14 „za”,  

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr LX/493/23 w sprawie zmiany  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2023 – 2033 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

 

Ad. 13.  

 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

 

 

Wniosków w punkcie 4 nie zgłoszono.  

 

 

Ad. 15. 
 

            Zamknięcie obrad LX sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

                                                                                                             

 Po wyczerpaniu porządku obrad, a przed zamknięciem sesji, Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Prubant, korzystając z faktu, iż jest to ostatnia sesja w tym roku i za parę dni będzie Nowy 

2024 Rok, złożył życzenia Noworoczne pracownikom Urzędu Gminy, Radnym i ich Rodzinom oraz 

wszystkim Mieszkańcom Gminy. 

Następnie, w związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14.09 Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Prubant dokonał zamknięcia LX sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

dziękując wszystkim obecnym za przybycie.          

 

   
 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Rady Gminy                                              

 

                                                                                                                 Marek Prubant 

 

Protokołowała:                                                                         

 

Ilona Paruzel 


